

(EN) ORIGIN

The Original Feeling

The original feeling returns with the ORIGIN, F-ONE's new wing. As its name indicates, the ORIGIN is a wing that recalls the easy, comfortable feel of our original wings, with which many discovered and first tasted the thrill of wing foiling.

- **An accessible, light, and forgiving wing**
- **Legendary pumping and easy take-offs**
- **Optimized design for extra lightness and comfort**
- **Impressive freestyle abilities in light wind**
- **Equipped with our new interchangeable handle system**

We have developed the ORIGIN for anyone who wants to discover wing foiling today with all our know-how and current experience, as well as for all those nostalgic for our first wings. The ORIGIN benefits from the extensive Sail Engineering work done over the years, including new designs and the most modern technologies and materials.

An absolute dream in the low end, the ORIGIN is a super comfortable, light, forgiving, and accessible all-round wing that feels effortless to ride. It allows the easiest take-offs with minimal pumping and with just enough speed to get going. Beginners and experts alike will appreciate its very efficient and intuitive pumping thanks to its flexibility, as well as its super smooth take-offs. This wing is the softest and most comfortable one of our range.

The ORIGIN also offers intuitive power delivery with barely any adjustments needed once in the air. Simply sheet in and let it make you foil away. Its controlled speed allows you to ride without excessive effort or fatigue.

The ORIGIN is for everyone. It is the ideal choice for riders looking to spend long hours on the water, those who ride larger foils and boards and need easy power for planing starts, or for beginners looking for a high-quality wing with great potential to evolve and progress.

Its lightness truly sets it apart from our other wings, making it also perfect to freestyle in the low end. The ORIGIN is a great addition to your quiver as a light-wind wing.

Design:

Although inspired by the STRIKE and the SWING, the ORIGIN's design has been optimized to guarantee as much lightness and comfort as possible.

With our staggered seams, the fabric and its seams work better to keep a smooth and efficient profile and to reduce the deformation of the wing's shape under load. The control of the profile is ideal to guarantee total stability and comfort during the ride.

Small radial cuts are implemented on the wingtips and on the back of the strut to spread tensions. Aligning the fibre exactly along the load paths means that stretch can be controlled to a never-before-seen level on a wing.

Located on the back of the strut, our refined Load Diffuser made of overlapping panels of hard Mylar and Dacron further helps maintaining the profile sleek and efficient, leading to the ultimate stability, performances, and longevity.

The strut and the two central segments of the leading edge on each side of the strut are made of HITEX 158g. This high tenacity polyester offers great resistance to elongation and therefore greater durability and performances. The remaining segments of the leading edge are made of Dacron 150g to guarantee lightness and comfort.

The ORIGIN's canopy is in TECHNOFORCE™/D2 in 52g, while the thicker TECHNOFORCE™/D2 in 66g is on the trailing edge, just like the STRIKE. These materials are perfectly distributed to account for the different tensions, high pressures, and weight distribution of each area.

Like the latest editions of our other wings, the central strut is completely straight, which allows us to better control its deformation and possible twisting, while reducing drag. As a result, the infill is a bit lower and deforms less, and we've extended it almost all the way to the back.

Handles:

The ORIGIN is fitted with our new interchangeable handle system: soft, hybrid or fully rigid, the choice is yours. Wings come with soft handles pre-installed, but it is now possible for riders to customize handles at their preference.

(FR) ORIGIN

The Original Feeling

Retour aux sources avec la ORIGIN, le nouveau modèle de wing de F-ONE. Comme son nom l'indique, la ORIGIN est une wing qui rappelle la facilité et le confort de nos wings originelles avec lesquelles beaucoup ont découvert le wing foil.

- **Une wing accessible, légère et tolérante**
- **Pumping et départ planing légendaires**
- **Design optimisé pour plus de légèreté et de confort**
- **Freefly impressionnant par vent faible**
- **Équipée de notre nouveau système de poignées interchangeables**

Nous avons créé cette nouvelle wing pour tous ceux qui désirent découvrir le wing foil aujourd'hui avec tout notre savoir-faire et expériences actuelles, ainsi que pour tous les nostalgiques de nos premières wings. La ORIGIN bénéficie de l'important travail de Sail Engineering réalisé au fil des ans, notamment en matière de nouveaux designs ainsi que de technologies et matériaux des plus modernes.

Sensationnelle dans sa plage basse, la ORIGIN est une wing très confortable, légère, tolérante et accessible qui se navigue aisément. Elle permet des départs au planing avec un minimum d'effort au pumping et avec juste assez de vitesse pour partir. Les débutants comme les experts apprécieront son pumping efficace grâce à son flex, ainsi que ces départs au planing tout en douceur. Cette aile est ainsi la plus souple et la plus confortable de notre gamme.

La ORIGIN offre également une distribution intuitive de la puissance avec très peu d'ajustements nécessaires une fois en vol ; il vous suffit simplement de border. Sa vitesse contrôlée vous permet de naviguer sans efforts ni fatigue excessive.

La ORIGIN s'adresse à tous. C'est une wing polyvalente parfaite pour les riders en quête de longues heures de navigation, ceux qui naviguent sur des foils et planches de plus gros volumes et qui ont besoin de puissance facile pour les départs au planing, ou pour les débutants à la recherche d'une wing de haute qualité avec un grand potentiel d'évolution et de progression.

Sa légèreté la différencie vraiment de nos autres wings, ce qui la rend également optimale pour le freefly dans la plage basse. La ORIGIN complètera parfaitement votre quiver comme wing de petit temps.

Design :

Bien qu'inspirée par la STRIKE et la SWING, le design de la ORIGIN a été optimisé pour garantir le plus de légèreté et de confort possible.

Nos uniques « Staggered Seams » permettent d'éviter les tensions trop fortes et de lisser le profil. Ainsi, le tissu et ses coutures travaillent mieux et la wing ne se déforme jamais en vol. Le contrôle du profil est idéal pour naviguer en équilibre sur les deux bras et tout en confort.

Une petite coupe radiale en bout d'aile et au bout de la latte centrale permettent de bien répartir les tensions. L'orientation précise du tissu afin qu'il travaille dans le droit fil permet de contrôler ses déformations à un niveau jamais atteint sur une wing. Sur l'arrière de la latte,

notre « Load Diffuser » contribue également à maintenir un profil lisse et efficace pour garantir stabilité, performances et longévité.

La latte et les deux segments centraux du bord d'attaque de part et d'autre de la latte sont en HITEX 158g. Ce polyester haute ténacité offre une grande résistance à l'élongation et par conséquent une plus grande durabilité et de nouvelles performances. Le reste du bord d'attaque est en Dacron 150g pour garantir légèreté et confort.

Le spi de la ORIGIN est du TECHNOFORCE™/D2 52g et le bord de fuite est en TECHNOFORCE™/D2 66g plus épais, comme la STRIKE. Chaque tissu est parfaitement réparti pour tenir compte des différentes tensions, des pressions élevées et de la répartition du poids dans chaque zone.

Comme sur les nouvelles éditions des autres wings de la gamme, la latte centrale est totalement droite, ce qui permet de mieux contrôler sa déformation et son éventuel vrillage, tout en limitant la traînée. En conséquence, le infill est moins haut et se déforme moins, et nous l'avons prolongé presque jusqu'à l'arrière.

Poignées :

La ORIGIN est équipée de notre nouveau système de poignées interchangeables : souples, hybrides ou même rigides, à vous de choisir. Les wings sont livrées avec des poignées souples préinstallées, mais il est désormais possible pour tous les riders de personnaliser les poignées selon leurs préférences.